

各位領袖，復活節快到了，是時候教小朋友親手做些應節而特別的手工來送給自己或別人。是否有點傷腦筋呢？不如讓我給大家一個建議吧！

Dear Leaders, Easter is already round the corner. It's time to teach young members to make some seasonal handicrafts. Here is my suggestion — an Easter Basket!

# 可愛復活節籃

## Easter Basket

製作：荃灣區小童軍區長 何雪茹

### 製法 Method

先剪出「籃身」(膠樽底部約3-4cm高)及「手挽」(中間一段約1-2cm闊)

Cut out the lower section of the plastic bottle (height 3-4 cm) and use it as the basket and cut the middle section (width 1-2 cm) as the handle.



再以雙面膠紙貼上  
Use double-side tape to stick them all on.



在「手挽」兩端貼上雙面膠紙，並黏貼在「籃身」

Use double-side tape to stick both ends of the handle to the basket.

### 材料和用具 Material and utensils

圖畫紙、白膠漿、粉彩筆、雙面膠紙、剪刀、膠樽、熟雞蛋  
Colour papers, Glue, Pastels, Double-side adhesive tape, Scissors, Plastic bottle, Hard-boil egg



最後可用色紙及粉彩筆替雞蛋和籃加上特別的裝飾  
Colour and decorate the egg and basket with pastels and colour papers.



用圖畫紙剪出草形(長度需足夠圍繞「籃身」)及花瓣形

Use colour papers and a pair of scissors to cut some petals and grass. Cut enough grass to wrap round the basket.



又靚又可愛的復活蛋蛋籃便完成了  
What a lovely EASTER BASKET to give away! ❀